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ΓΕΩΡΓΙΟΣ Β. ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΒΟΙΩΤΙΑΣ – ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Τετάρτη, 22 Σεπτεμβρίου 2021 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ ΚΑΙ ΑΚΕ 

 

 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Σπ. Λιβανό 

                              

ΘΕΜΑ: «Άγνωστη παραμένει η πορεία σχεδιασμού και υλοποίησης έργων για το 
σύστημα κλειστών αγωγών άρδευσης στην Κωπαϊδα 18 μήνες μετά τις σχετικές 
δεσμεύσεις του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Κατά τα συμβάντα πλυμμηρικά φαινόμενα στο Κωπαϊδικό πεδίο τον Απρίλιο 2020, ο τότε 
υφυπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης, K. Σκρέκας, είχε επισκεφθεί την περιοχή και είχε τονίσει σε 
δηλώσεις του, μεταξύ άλλων ότι:  

«……….Με επιστολή την οποία είχα στείλει στον Περιφερειάρχη κ. Σπανό – και σε όλους τους 
Περιφερειάρχες – και στην οποία άμεσα ανταποκρίθηκε, ζητήσαμε να μας αποτυπώσουν ποιες 
είναι οι ανάγκες σε έργα υποδομής ώστε να δώσουμε λύση στο θέμα διαχείρισης του νερού και 
των υδάτων. Η Περιφέρεια ανταποκρίθηκε ήδη, μας έστειλε τον σχεδιασμό της, εμείς 
συνεργαζόμαστε με την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, η οποία θα χρηματοδοτήσει τέτοια 
αγροτικά έργα υποδομών. Ήδη είμαστε σε μια διαδικασία προγραμματισμού και αξιολόγησης 
κόστους-οφέλους των έργων που πρέπει να γίνουν. Στόχος μας είναι να αντικαταστήσουμε 
ανοιχτά δίκτυα άρδευσης, όπου εκεί δεν γίνεται σωστή αξιοποίηση του νερού, με κλειστά 
δίκτυα, υπό πίεση αρδευτικά δίκτυα, ώστε να μπορέσουμε να δώσουμε την δυνατότητα στους 
αγρότες, να ποτίζουνε με πολύ χαμηλότερο κόστος άρδευσης αλλά και να εξοικονομούμε 
νερό…… ».         

Μετά την παρέλευση 18 μηνών από τις τότε διαβεβαιώσεις και ανακοινώσεις του Υπουργείου 
Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, δεδομένης της ανυπαρξίας περαιτέρω ενημέρωσης εκ 
μέρους των αρμοδίων για τα τότε εξαγγελθέντα, αλλά και προβλημάτων άρδευσης του 
Κωπαϊδικού πεδίου, που κάθε ημέρα βλέπουν το φως της δημοσιότητας και  
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επειδή η υπ’ αρίθμ. 7910/657/9-7-2021 ερώτηση και αίτηση κατάθεσης εγγράφων μου 
παραμένει αναπάντητη, 

 

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

1. Ποιες είναι οι προτεραιότητες που απέστειλε προς το Υπουργείο σας,  η Περιφέρεια  
Στερεάς Ελλάδος ως σχεδιασμό έργων υποδομής για το Κωπαϊδικό πεδίο, ώστε να δοθεί 
λύση στο θέμα διαχείρισης των υδάτων, μέσω του σχεδίου ανασυγκρότησης αγροτικών 
υποδομών, όπως τότε δήλωσε ο αρμόδιος υφυπουργός; (Να κατατεθεί  το έγγραφο 
της Περιφέρειας). 

2. Υπήρξε συνεργασία μεταξύ Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Ευρωπαϊκής Τράπεζας  
Επενδύσεων για χρηματοδότηση έργων υποδομής για την Κωπαϊδα, ποιά θέματα 
αναδείχθηκαν κατά προτεραιότητα και ποιά τα αποτελέσματα;  

3. Ποιός ο προγραμματισμός και ποιά η αξιολόγηση κόστους οφέλους εκ μέρους του 
Υπουργείου σας, σχετικά με τα έργα που κρίθηκε ότι πρέπει να εκτελεσθούν στην 
Κωπαϊδα; (Να κατατεθούν τα σχετικά έγγραφα). 

4. Υπάρχει και ποιός είναι ο εκπονηθείς σχεδιασμός για την εξαγγελθείσα επίτευξη του 
στόχου αντικατάστασης των ανοικτών δικτύων άρδευσης με κλειστά δίκτυα, στο 
Κωπαϊδικό πεδίο και ορθολογικοποίησης της χρήσης του νερού; (Να κατατεθούν τα 
σχετικά έγγραφα).  

5. Υπάρχει συγκεκριμένος προγραμματισμός έργων για το Κωπαϊδικό πεδίο, σε σχέση με 
τα προαναφερόμενα; (Να κατατεθούν τα σχετικά έγγραφα).  

 

Και παρακαλείσθε, προς ενημέρωση της Ελληνικής Βουλής, να καταθέσετε όλα 
τα σχετικά έγγραφα.  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

 

Γιώργος Μουλκιώτης 




